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Protokoll styrelsemöte Slättens samfällighetsförening  
2024-09-03, hos Peter 18.30 
 

 
Närvarande 
Björn 
Magnus 
Monica 
Paula 
Peter 
Pontus 
 
1. Ekonomi 

a. Föreningen idag har 92 343,66 kr (fonden 50 000 kr) 
b. Peter kontaktar banken då det fortfarande står mottagare Nina W på 

inbetalningarna. 
c. Peter kontaktar de fastighetsägare som ännu inte har betalt sin avgift. 

2. Övrigt 
a. Vi diskuterade hur vi skall gå vidare efter Teamsmötet med den jurist som 

Alexander anlitat, Ulrika Bjurö, Sanaz Juristfirma AB.  
i. Paula tar fram underlag och Magnus kontaktar Länsstyrelsen. 

b. Inför eller på städdagen kommer Peter att klippa de kanter som han kan ta 
med sin maskin. Ingen extra kostnad, ingår i priset för vår/sommarklippningen. 

c. Paula har anmält sig till en av REV.s kurser i väghållning. En kostnad som inte 
kommer att drabba föreningen då den betalas ur egen plånbok. 

d. Paula och Pontus har möte med Tim 4/9 angående att se över hemsidan och 
vad det finns för alternativ, då vi försöker få ned kostnaden för detta. 

e. Paula tar fram en fullmaktsmall som kommer att publiceras på hemsidan inför 
framtida stämmor/årsmöten m m. 

3. Nästa styrelsemöte 
a. Inget nytt möte bestämt 

4. Avslutande 
Magnus avslutade mötet 
 
Protokoll: Paula 

 
 

https://ifitservices-my.sharepoint.com/personal/paula_svedhall_volvia_se/Documents/Slängmapp/Paula%20Berntsson/1%20-%20vägföreningen/bild

